

## HKCC and SPEED Joint Graduation Ceremony 2014

The 12th Joint Graduation Ceremony of HKCC and SPEED was held on 20 and 21 October 2014 at the PolyU Jockey Club Auditorium. HKCC sent forth 3,669 graduates who completed their Associate Degree or Higher Diploma programmes. As for SPEED, it sent forth 1,282 bachelor's degree graduates, including 319 conferred with an honours degree award.

“The ceremony has particular significance to CPCE. It marks not only a record number of graduates from both educational units, but also the first cohort of SPEED graduates conferred with a bachelor's degree at honours level.

Besides, HKCC graduates hit a high articulation rate of 81% this year. This is solid proof that CPCE offers flexible and quality progression opportunities for secondary school leavers and sub-degree graduates,” said Prof. Peter Yuen, Dean of CPCE.

Graduation is a momentous occasion for graduates to take pride in their academic achievements, and to thank parents and lecturers for the support given throughout their studies. Let's extend our warmest congratulations to the graduates!



### HKCC及SPEED 聯合畢業典禮2014

HKCC及SPEED第12屆聯合畢業典禮，已於2014年10月20及21日假香港理工大學賽馬會綜藝館圓滿舉行。今屆，HKCC有3,669名畢業生修畢副學士或高級文憑課程；SPEED則有1,282名學士學位畢業生，其中319名獲頒榮譽學士學位。

「今屆畢業典禮對CPCE別具意義，我們喜見HKCC及SPEED的畢業生人數創歷年新高，而今年更見證SPEED首屆獲頒榮譽學士學位畢業生。另外，今屆HKCC畢業生的升學率達81%，成績令人鼓舞。以上種種均證明CPCE為中學和副學位畢業生，提供優質且具彈性的升學機會。」CPCE院長阮博文教授說。

畢業典禮是見證畢業生學有所成的重要日子，也賦予畢業生寶貴的機會答謝家長和講師一直以來的栽培。學院謹向所有應屆畢業生致以熱誠道賀！

